
 
 

Interpellation S – Köerna till magnetröntgen 
Enligt uppgift i media är köerna till magnetröntgen för icke akuta åkommor uppemot nio månader. 
Anledningen sägs vara brist på röntgensjuksköterskor. Även om en patient inte är i akut behov av 
magnetröntgen kan hen trots det ha stora besvär, vara sjukskriven osv. Det finns därför goda skäl att 
rikta sökarljuset på att minska köerna till magnetröntgen. 
 
Mot bakgrund av ovan önskar undertecknad fråga ordförande för hälso- och sjukvårdsnämnden 
följande: 
 

1. Hur ser planen ut för att minska köerna till magnetröntgen? 
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